
Studievereniging Crime Does Pay – Vrije Universiteit Amsterdam  

Algemene ledenvergadering 15 juni 2022 

Opening: 

De vergadering wordt geopend om 16:02 door de voorzitter Nicky Hebing. 

De agenda wordt als volgt goed gekeurd: 

- Aanwezigen  
- Commissies 
- Halfjaarverslag  
- Financiën  
- Voorstellen kandidaatsbestuur 2022-2023  
- Aankomend verenigingsjaar 
- Huishoudelijk Reglement instemmen  
- Raad van advies instemmen  
- W.v.t.t.k.  
- Sluiting  
 
Hierover zijn geen verdere vragen. 
 
Aanwezigen:  

Nicky Hebing 
Meike Hogenkamp 
Bodine Kroes 
Lize Jong 
Jexiang Wang 
Sophia te Kronnie 
Selma van der Molen 
Melanie Pronk 
Elise Baas 
Daria Leitch 
Coen van den Braber 
Marit Barelds 
Teun Bongenaar 
Nina Bloemberg 
Hendrik Schuurman 
Maureen van den Dungen 
 

Commissies: 

De activiteitencommissie wordt gepresenteerd door commissielid Selma. In februari vond het verlaat 

nieuwjaarsdiner en de maandelijkse borrel plaats. In maart begonnen we weer met de maandelijkse 

borrel in de Surprise Bar en vond het allejaarsweekend plaats met een silent disco, foute party en een 

beerpong toernooi. In april vond vanwege de studiereis alleen de maandelijkse borrel plaats, deze was 

zeer geslaagd. In mei ging deze niet door vanwege de lustrumweek en in juni vond de laatste borrel, 

het schieten en het eindfeest, waar alle aanwezigen ook bij waren, plaats. 

De studiereiscommissie wordt gepresenteerd door bestuurslid Sophia. Ondanks alle moeilijkheden 

vooraf, was het een zeer geslaagde week met een heel uitgebreid en divers programma. Leuk om te 



   

:   

  

  

    

zien dat het na een coronajaar eindelijk weer mogelijk was om op reis te gaan. En het is terug te zien 

binnen de vereniging wat voor een bindend effect zo’n reis heeft op de leden. 

De lustrumcommissie wordt gepresenteerd door bestuurslid Nicky. Deze week zou oorspronkelijk in 

februari hebben plaatsgevonden. Eigenlijk heeft het veel beter uitgepakt om deze na de studiereis te 

doen. Dat is terug te zien in de passe-partout houders, deze bestonden grotendeels uit 

studiereisdeelnemers. Als het voor de studiereis had plaatsgevonden, was het heel anders geweest. 

Ook zat er nu een weekend tussen, wat heel goed heeft uitgepakt. De week zat vol geweldige 

activiteiten en geweldig om te zien hoe het tot stand gekomen is.  

Nicky gaat zelf gelijk door met de mastercommissie. Deze heeft gister een super leuke activiteit 

georganiseerd naar het International Criminal Court in Den Haag. Daar hebben ze ons verteld wat zij 

precies doen en hebben we een zitting bijgewoond.  

De mediacommissie was niet aanwezig, dus neemt bestuurslid Meike deze over. Zij hebben afgelopen 

half jaar posters en foto’s gemaakt tijdens o.a. de studiereis. Een deel hiervan staan op de website en 

er komt nog een wetransfer bestand voor alle foto’s, ook van de lustrumweek. En ook zullen er tijdens 

het eindfeest foto’s gemaakt worden door de mediacommissie. 

Nicky gaat weer verder met de documentaire commissie. Daar hebben we helaas afgelopen half jaar 

niks meer mee gedaan. Wel veel sprekers benaderd, maar heel moeilijk om sprekers te vinden, ook 

zelfs twee maanden van tevoren. Helaas hebben we daarom besloten de documentaire commissie 

voor het tweede half jaar niet meer door te laten gaan. We merkten minder animo en we denken dat 

daar geen gehele commissie aan gewijd hoeft te worden volgend jaar. Vorig jaar was het een succes, 

maar toen was sprake van een heel andere situatie en nu alles weer fysiek kan, is het een heel ander 

verhaal. Een documentaire kan natuurlijk altijd als een formele activiteit georganiseerd worden door 

het volgende bestuur. 

Bestuurslid Lize bespreekt vervolgens de Crime Time commissie. We hebben afgelopen half jaar heel 

hard gewerkt om er weer wat moois van te maken. Deze week gaat de tweede editie naar de drukker 

en volgende week wordt deze uitgebracht. Deze tweede editie staat geheel in het thema van het 

lustrum. Er zit ook een smoelenboekje van de afgelopen vijf besturen in. We hebben heel veel lieve en 

leuke berichtjes ingestuurd gekregen van de oud besturen en we hadden zelfs moeite met alles op één 

pagina krijgen.  

Bestuurslid Bodine presenteert de BOD-commissie. De Beroepsoriëntatiedag heeft vorige maand 

plaats gevonden op 10 mei. De aanloop daartoe en de planning vooraf liep wat stroef, waaronder met 

twee afmeldingen van alumni. Uiteindelijk is het gelukkig helemaal goed gekomen en was het heel 

interessant om te zien dat alumni van verschillende universiteiten allemaal ergens anders terecht zijn 

gekomen. Er was iemand die werkte aan internationale innovatieprojecten, iemand van De 
Nederlandse Bank, een analist bij de politie en iemand van compliance. Al met al een hele geslaagde 

dag. En volgend jaar is het in Amsterdam. 

De ICD-commissie wordt gepresenteerd door bestuurslid Lize. Vorige maand zijn we begonnen met 14 

man samen met CoDe en CIA. We zijn het eens geworden over een thema, namelijk extremisme. De 

dag zal plaatsvinden op 16 november 2022. Er zal verteld worden wat extremisme is en hoe dat binnen 

sektes werkt. De dag zal opgebouwd zijn uit drie rondes met allemaal een eigen thema. Meerdere 

sprekers zijn al benaderd en de samenwerking verloopt tot nu toe goed.  

Maureen presenteert de netwerkcommissie. In maart heb ik Bodine benaderd na het zien van de 

oproep voor deze nieuwe commissie. We ervaren een mismatch tussen de studie en de arbeidsmarkt 

en daar willen we iets aan doen. Daar zijn we mee aan de gang gegaan. We hebben geholpen bij de 
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alumni dag vanuit de VU. Afgelopen maandag vond de eerste borrel plaats in Bar Boele. Volgend jaar 

zullen we dit zeker voortzetten en verder doorpakken.  

Geen verdere vragen tot nu toe. 

Halfjaar verslag: 

Februari: 

• Lezing Paul Plaatsman – Iedereen stelde heel veel vragen en het was erg interessant. 

• Borrel bij de Walvis - Selma had hier al over verteld. 

• Overkoepelende Masteravond – Gekozen om deze online te doen gezien de maatregelen, 

hopelijk aankomend jaar fysiek. 

• Lustrumweek was verplaatst. 

Maart: 

• Borrel – Weer in de Surprise Bar. 

• Lezing TGO – heel tof, iedereen was er zeer goed over te spreken en had allemaal goede 

vragen. Wat heel erg leuk was om te zien. 

• Broertjesfeest – In samenwerking met de facultaire broertjes, was ontzettend geslaagd. En ik 

heb hele leuke foto’s voorbij zien komen. 

• Studiereis pre-departure meeting – Alle informatie over de reis. 

• Allejaarsweekend – Zeer geslaagd.  

• Lezing Mark Teurlings – Kon helaas niet doorgaan. 

• Lezing Edward Kleemans – Als voorbereiding op de studiereis over de maffia. 

April: 

• Studiereis – Verteld door Sophia. 

• Borrel – Direct daarna. 

• Bestuursinteressemiddag – Hier kon iedereen vragen stellen over bestuur. 

• Rellen ME – Weer groot succes en kon eindelijk weer door gaan na corona. 

• EHBO cursus – Helaas te weinig animo, ook omdat het met de vergoeding vanuit de 

verzekering bleek tegen te vallen. 

• Bestuursweekend – Naar Zwolle. 

• Bestuurssollicitaties – Best druk mee geweest. 

• Zusjesfeest – In Leiden samen met CoDe en CIA. 

Mei: 

• Actieve Ledenuitje – Voor iedereen uit de commissies. We hebben archerytag gespeeld. Was 

heel erg leuk en niet zo cliché. 

• Beroepsoriëntatiedag – Verteld door Bodine. 

• Bekendmaking kandidaatsbestuur – Via instagram. 

• Lustrumweek – Eerste dag, openingsborrel en kroegentocht. 

• Lustrumweek – Tweede dag, date-diner & gala. 

• Lustrumweek – Derde dag, trefbaltoernooi en biercantus onder leiding van Bram van het 50e 

bestuur. 

• Lustrumweek – Vierde dag, pizzaparty en eindfeest. 

• Lustrumweek – Vijfde dag, brakke brunch. 

• Alumnidag – Goeie verhalen gehoord van alumni. 
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Juni 

• Schieten – Heel leuk bij schiet- en sportvereniging Robin Hood. 

• Laatste borrel – In de Surprise Bar. 

• Oud besturen diner – 50e t/m 55e bestuur was aanwezig. 

• Bezoek ICC – Voor de masterstudenten. 

• ALV – Momenteel gaande 

Geplande activiteiten: 

• Eindfeest – Vanavond en iedereen hier is er bij. 

• Déjà VU festival – Morgen, zijn we als vereniging te vinden en er komen heel veel leuke 

artiesten. 

Financiële verantwoording: 

Januari: Geen gekke dingen. Eerstejaarsweekend en lustrumkleding waren belangrijke uitgaves. 

Februari: Inkomsten broertjesfeest en allejaarsweekend. Uitgaven waren nieuwjaarsdiner, borrel bij de 

 Walvis, presentje Paul Plaatsman en VIVA die 55 jaar was geworden. Ook is er geld gegaan naar 

 het bestuursweekend, maar dat komt in juni weer terug.  

  Melanie vraagt naar Mihosnet, dit is de website. 

Maart: Inkomsten ruimbagage studiereis van de deelnemers en gaderobe broertjesfeest. Uitgaven o.a. 

 EHBO weer terug naar de deelnemers (ging namelijk niet meer door), nieuwsbrief programma, 

 vlag en contant voor allejaarsweekend.  

April: Inkomsten o.a. passer-partout kaarten van de lustrumweek. Uitgaven o.a. 

 broertjesfeestinkomsten naar VIVA, studiereis voorgeschoten. Speldjes ingekocht voor de 

 aankomende tien jaar. 

Mei: Heel veel lustrum in- en uitgaves. €25,- winst gemaakt op zusjesfeest. Samenvattingen zijn binnen 

 gekomen. Uitgaven o.a. aan de ALU en KVK-ondertekening.  

Voorstellen kandidaatsbestuur 

Nicky stelt het 56e kandidaatsbestuur voor aan alle aanwezigen. Zij hebben ook een aantal 

aanpassingen doorgegeven voor het huishoudelijk reglement. Teun, de kandidaatsvoorzitter, komt 

naar voren.  

Aankomend verenigingsjaar 

Teun neemt het woord. We gaan de activiteitencommissie opsplitsen in gelijknamige commissie en de 

feestcommissie, voor feesten en borrels. Feesten omvatten ook een gala dat niet onder het lustrum 

valt en een Halloweenfeest. Ook zal er gekeken worden naar een nieuwe locatie om te borrelen. We 

merkten dat de huidige commissie onevenredig groot is en twee bestuursleden heeft en we willen het 

nu zo gaan proberen. Daarnaast willen we afstand doen van een eerstejaarscommissie. Er zullen voor 

eerstejaarsstudenten wel activiteiten georganiseerd worden, maar hier zal geen aparte commissie 

voor zijn, maar ze zullen onderdeel zijn van CDP. Eerstejaars moeten wel apart behandeld worden, zo 

leer je ze beter kennen, maar hier zal niet het hele jaar een commissie voor zijn. Het kandidaatsbestuur 

zal verder de organisatie voor het eerstejaarsweekend op zich nemen om dit zo snel mogelijk te laten 

plaatsvinden. 
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Coen vraagt of hier nu ook overgestemd moet worden. Dit is niet het geval. Pas als het huishoudelijk 

reglement besproken wordt kan daarover gestemd worden. 

Er zal ook een sollicitatiecommissie in het leven geroepen worden. Het lijkt ons fijner om vanuit 

verschillende besturen hun expertise in te zetten voor het kiezen van een nieuw bestuur. Deze 

commissie zal bestaan uit vijf oud-bestuursleden van zoveel mogelijk verschillende besturen. Zo 

hebben we dit ook bij andere verenigingen gezien. Over de netwerkcommissie zijn we heel tevreden, 

dit is een heel interessant inzicht. We willen meer onderscheid aanbrengen met de BOD, deze zou zich 

meer moeten richten op het oriënteren van baanmogelijkheden en de netwerkcommissie meer voor 

concrete mogelijkheden. 

Bodine merkt op dat we minder te zeggen hebben over de BOD, gezien het in samenwerking is met de 

zusjesverenigingen CoDe en CIA. 

De documentaire commissie wordt opgeheven. Het is niet meer van deze tijd om ergens heen te gaan 

om iets te kijken. 

Nu vallen de formele activiteiten onder de commissarissen, dat zal volgend jaar dan onder de 
activiteitencommissie vallen. Wel zouden de intern en extern dan in de commissie kunnen. De 

bestuursinvloed is niet zodanig dat leden niet betrokken zouden kunnen worden bij de formele 

activiteiten.  

De algemene plannen voor volgend jaar zijn de focus leggen op het aanleggen van banden met de 

tweede- en derdejaars bachelor studenten. We zullen vaker ons gezicht laten zien bij colleges en daar 

een woordje doen om die mensen meer bij de vereniging te betrekken. Eerstejaarsweekend was een 

groot succes en dat zien we nu ook. We zien hen nog vaak terug bij activiteiten. We zullen ook vol 

inzetten op de aankomende eerstejaars tijdens de introductiedagen.  Daar zullen we op woensdag een 

pubquiz en op vrijdag een pizza-avond organiseren, om duidelijk te maken wie we zijn en ons gezicht 

te laten zien. Ook willen we de banden met de zusjesverenigingen versterken, aangezien we met 

elkaar in Nederland het criminologische netwerk vormen en dus veel bij elkaar over de vloer zullen 

komen. 

Er zijn ook een aantal kansen voor sponsordeals, hier valt best nog wat te halen. En dit smaakt naar 

meer.  

Nicky neemt weer het woord. We zijn heel erg blij dat er zo’n grote groep capabele mensen zijn die het 

van ons over gaat nemen. 

Daarnaast willen wij als huidig bestuur nog een ander orgaan instellen, namelijk de Raad van Advies 

(RvA). Deze is bij veel verenigingen al actief. Het is een orgaan bestaande uit oud-bestuursleden, die 

gevraagd en ongevraagd advies geven aan het zittende bestuur. Belangrijk daarbij is dat het fijn is als 

er van iedere functie één bestuurslid in de RvA zit, dus bestaande uit minimaal vijf leden, dit is echter 
niet noodzakelijk. Dit biedt ook een mogelijkheid voor de leden, als dingen niet lekker lopen met het 

bestuur kunnen zij naar de RvA stappen.  

Teun vult aan dat de RvA gekozen wordt door het kandidaatsbestuur en voor onbepaalde tijd blijft 

zitten. Het is dus een doorlopend orgaan die dus niet jaarlijks wisselt, maar ook werkt voor de 

continuïteit. Mogelijk kunnen er twee, maximaal drie, leden van de RvA wisselen, dit kan ook 

gedurende het jaar gebeuren. Doordat dit een continu orgaan is blijft het duidelijk naar wie het 

kandidaatsbestuur toe kan stappen en hoeven ze niet ieder jaar weer uit te zoeken hoe alles in zijn 

werk gaat, maar kunnen zij terugvallen op de RvA. 

Hendrik vult aan dat dit het laatste middel is om naar toe te stappen voor de leden en dat ze eerst naar 

het bestuur moeten stappen als er problemen zijn. 
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Coen vult aan dat dit nu niet zo staat in het Huiselijk Reglement, zoals deze vooraf aan de algemene 

ledenvergadering naar alle leden is verstuurd. Nicky stemt hiermee in en zegt dat we dit zo gaan 

uitzoeken hoe we dat gaan verwoorden als we bij dit onderdeel van de vergadering zijn aangekomen. 

Er zijn geen verdere vragen of toevoegingen. 

Er wordt een pauze van 15 minuten ingelast. 

De vergadering wordt hervat om 17:01. 

Huishoudelijk reglement instemmen 

Een huishoudelijk reglement dient als aanvulling op de Statuten, deze zijn notarieel vastgelegd en ga je 

als vereniging aan met je leden. Het bevat aanvullende regels en beleid, en treedt in werking door een 

stemming van de ALV. Er is nog niet eerder een huishoudelijk reglement geweest bij CDP. 

Hierop zijn verder geen aanmerkingen. 

Nicky begint met ieder artikel door te nemen. Alleen de opmerkingen en aanpassingen worden 

vastgelegd.  

In paragraaf 2.1.1 artikel 14 moet zittend bestuur gewijzigd naar sollicitatiecommissie. Iedereen stemt 

hiermee in. 

Er is onduidelijkheid over of sollicitanten voor het bestuur aangenomen worden als bestuurslid of 

aangenomen worden op een functie binnen het bestuur.  

Teun stelt voor dat eraan toegevoegd moet worden dat kandidaatsbestuur onderling nog kan wisselen 

na advies van de sollicitatiecommissie.  

Er zijn dus twee opties. De sollicitatiecommissie neemt vijf mensen aan en brengt vervolgens een 

advies uit over wie zij geschikt achten voor welke functie. Of de sollicitatiecommissie neemt mensen 

aan voor een bepaalde functie. 

Hierover wordt gestemd. De meerderheid stemt voor dat de sollicitatiecommissie kandidaten 

aanneemt voor een bepaalde functie binnen het bestuur. 

Teun stelt voor dat als mensen hier vervolgens onderling verandering in willen aanbrengen kan dat. 

Met toestemming van beide partijen. 

De sollicitatiecommissie neemt dus bestuursleden aan met inbegrip van hun functie. En onderling 

bestaat de mogelijkheid om te ruilen, als beide partijen dat overeenkomen. 

Over aftreding wordt toegevoegd dat in overleg een uitzondering gemaakt kan worden op de regel dat 

diegene door moet gaan tot er een vervanger is geregeld. Iedereen stemt hiermee in. 

Aan de paragraaf 2.2.2 wordt toegevoegd met uitzondering van de maanden juli en augustus. Iedereen 

stemt hiermee in. 

Paragraaf 2.3.1 vicevoorzitter. Sectie 32 het bestuur wordt hier vervangen door de 

sollicitatiecommissie. 

Hoofdstuk 3. Raad van Advies. Er wordt besloten dit hele hoofdstuk te wijzigen en aan het eind van de 

ALV over het HR te stemmen met uitzondering van hoofdstuk 3. Over hoofdstuk 3 wordt gestemd 

tijdens de Wissel-ALV, wanneer deze paragraaf naar nieuw inzicht is aangepast. 
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Hoofdstuk 7. Afdeling toevoegen: Schorsen van leden. Over dit hoofdstuk wordt ook gestemd tijdens 

de wissel ALV. 

Nicky vraagt, na alle hoofdstukken van het HR door genomen te hebben, alle aanwezigen of we kunnen 

concluderen dat we het HR met uitzondering van de hoofdstukken 3 over de RvA en hoofdstuk 7 over 

schorsing, zullen instemmen. Deze wordt unaniem ingesteld door alle aanwezigen.  

Wat er verder ten tafel komt:  

Nicky doet een rondvraag, er zijn geen verdere vragen of opmerkingen. 

Sluiting: 

De vergadering wordt om 18:23 door Nicky gesloten. 
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